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PROTOKÓŁ  Nr VII/2015 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 30 czerwca 2015 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Golczewa. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1400
, zakończyła o godz.1645. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział 

bierze 13 radnych, na ustawowy stan 14 radnych. Nieobecna radna Wanda Cieślikiewicz. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca 

burmistrza, Ireneusz Wilk, sekretarz gminy, Barbara Deszyńska, skarbnik gminy oraz sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2014 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Golczewo ze stowarzyszenia o nazwie 

Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej z siedzibą w Poznaniu.  

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości. 

6. Projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia stanowiska w sprawie odstąpienie od 

żądania zwrotu bonifikaty za przekształcenie użytkowania wieczystego w prawo własności. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w obrębie Niemica. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny  

w Gminie Golczewo na lata 2015-2017”. 

9. Projekt uchwały w sprawie odłączenia miejscowości Gadom od Sołectwa Kretlewo. 

10. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Sołectwa Gadom. 

11. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwu Gadom. 

12. Projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości. 

13. Projekt uchwały w sprawie określenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe, lub inne 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

14. Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

15. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Golczewo za 2014 r. 
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16. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa za 2014 r. 

1) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Golczewo za 2014 r., 

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca sprawozdania  

z wykonania budżetu, 

3) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

4) stanowisko Burmistrza, 

5) dyskusja. 

17. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

20. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

21. Zakończenie obrad. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, wniósł o rozszerzenie porządku obrad o Ślubowanie kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie w pkt 3,  Projekt uchwały w sprawie nadania statutu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Golczewie w pkt 5 oraz Projekt w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. w pkt 19. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad wniósł o zmianę pkt 6 jako pkt 4 porządku obrad. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad po zmianach. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Ślubowanie kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie. 

4. Projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia stanowiska w sprawie odstąpienie od 

żądania zwrotu bonifikaty za przekształcenie użytkowania wieczystego w prawo własności. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2014 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Golczewie. 

7. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Golczewo ze stowarzyszenia o nazwie 

Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej z siedzibą w Poznaniu.  

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w obrębie Niemica. 

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny  

w Gminie Golczewo na lata 2015-2017”. 

11. Projekt uchwały w sprawie odłączenia miejscowości Gadom od Sołectwa Kretlewo. 

12. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Sołectwa Gadom. 

13. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwu Gadom. 

14. Projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości. 

15. Projekt uchwały w sprawie określenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe, lub inne 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

16. Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 
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17. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Golczewo za 2014 r. 

18. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa za 2014 r. 

1) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Golczewo za 2014 r., 

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca sprawozdania  

z wykonania budżetu, 

3) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca wniosku 

Komisji Rewizyjnej, 

4) stanowisko Burmistrza, 

5) dyskusja. 

19. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

20. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

22. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

23. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

24. Zakończenie obrad. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami „za” Rada przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z poprzedniej sesji 13 głosami „za”. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad, w trakcie spływu kajakowego (30.05.2015 r.) rzeką 

Niemica, stwierdził wraz z osobami towarzyszącymi znaczne zanieczyszczenie okolicy rzeki w 

odległości ok. 300 – 500 m od grobli. Wniósł o wszczęcie procedury ustalenia źródła 

zanieczyszczenia oraz wskazania sposobu jego eliminacji. 

W związku ze zwiększoną częstotliwością awarii sieci wodociągowej w Golczewie, wniósł o 

przygotowanie planu modernizacji ww. sieci i wskazanie źródeł jej finansowania. 

 

Ad. 3 Ślubowanie kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie. 

 

Ewelina Katowicz, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej złożyła w obecności Rady i obecnych 

na Sali obrad, uroczyste ślubowanie. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia stanowiska w sprawie odstąpienie 

od żądania zwrotu bonifikaty za przekształcenie użytkowania wieczystego w prawo 

własności. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że Pan Tomasz Bartniczuk wystąpił z wnioskiem o 

stanowisko Rady Miejskiej w Golczewie w sprawie żądania zwrotu bonifikaty od opłaty za 

przekształcenie użytkowania wieczystego w prawo własności działki nr 402/33 położonej przy 

ul. Spokojnej 1 w obrębie 6 Golczewo. 
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Danuta Bednarz, radna zapytała czy gmina poniesie jakąś szkodę z tego tytułu? Czy będzie miało 

to wpływ na budżet gminy? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że Pan Bartniczuk odstępuje część swojego lokalu 

nieodpłatnie na rzecz gminy i byłoby to częścią rekompensaty z tego tytułu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/53/2015 
w sprawie w sprawie wyrażenia stanowiska w sprawie odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

za przekształcenie użytkowania wieczystego w prawo własności; 11 głosami „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/53/2015 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad. 5 Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2014 r. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że dane zawarte w ocenie zasobów pomocy 

społecznej narzucone są z góry i w żaden sposób nie pokrywają się z informacjami posiadanymi 

przez Urząd. Ocena została zrobiona na formularzach centralnej aplikacji statystycznej 

Zaproponował aby Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zajęła się tym temat i przygotowała 

rzeczywistą ocenę. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna negatywnie zaopiniowała ocenę zasobów pomocy społecznej dla gminy 

Golczewo za 2014 r. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie zajęła stanowiska. 
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Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie zajęła stanowiska. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad zwrócił uwagę, że dane z GUSu zawarte w ocenie nic 

nie wnoszą ale mogą mieć wpływ na wysokość dotacji. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał ocenę zasobów pomocy społecznej dla gminy Golczewo za 2014 

r. pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła ocenę zasobów pomocy 

społecznej dla gminy Golczewo za 2014 r., 9 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla gminy Golczewo za 2014 r. stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 

Golczewie. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że aktualny statut Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Golczewie nie uwzględnia zmian wprowadzonych ustawami. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/54/2015 
w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Golczewie; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/54/2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Golczewo ze stowarzyszenia o nazwie 

Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej z siedzibą w Poznaniu. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że analiza dotychczasowej działalności 

stowarzyszenia i efektów płynących z członkostwa Gminy Golczewo w Związku Gmin 

Wiejskich RP wykazały brak wymiernych korzyści dla Gminy. Udział w stowarzyszeniu nie 

przynosi Gminie rezultatów, brak jest wsparcia w rozwiązywaniu podstawowych problemów czy 

realizacji jej interesów. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/55/2015 
w sprawie wystąpienia Gminy Golczewo ze stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich 

Rzeczypospolitej Polskiej z siedzibą w Poznaniu; 11 głosami „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/55/2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że w celu utworzenia Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej Spółka z o.o. Conpol Sweden przeniosła na Gminę Golczewo prawo do własności 

tej działki. Umowa przeniesienia własności zawiera przedwstępną umowę zamiany zwrotnej, 

która została ujawniona w działach III obu ksiąg wieczystych jako roszczenie wzajemne stron, 

w celu przywrócenia stanu własności obowiązującego przed podpisaniem umowy. Rada musi 

wyrazić zgodę na odwrócenie tej zamiany. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 
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Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/56/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/56/2015 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w obrębie 

Niemica. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony 

na posiedzeniu wspólny Komisji. Powiedział, że przedmiotowe działki gruntu w obrębie Niemica 

stanowią grunty rolne. W chwili obecnej są przedmiotem dzierżaw. Zbycie tych nieruchomości 

wymaga zgody Rady. Dochody z tytułu sprzedaży tej nieruchomości są zaplanowane w budżecie 

na ten rok. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radosław Kłysewicz, radny zapytał o kwotę za jaką będzie sprzedana działka? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że jeżeli będzie zgoda Rady to dopiero działka zostanie 

wyceniona przez rzeczoznawcę. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad zapytał czy po podjęciu uchwały, Rada nie będzie miała 
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żadnej decyzyjności i po ogłoszeniu wyceny burmistrz będzie sam decydował o sprzedaży? 

 

Zbigniew Olech, radca prawny poinformował, że gospodarkę nieruchomościami prowadzi 

burmistrz a w określonych sytuacjach burmistrz potrzebuje zgody Rady. Gdy wyrażą zgodę to 

kompetencje wracają do burmistrza i on decyduje co się dalej dzieje. Musi to robić zgodnie z 

obowiązującymi przepisami i nie może sprzedać poniżej kwoty wyceny. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad zapytał czy burmistrz może zlecić wcześniej wycenę za 

nim zostanie podjęta uchwała?  

 

Zbigniew Olech, radca prawny odpowiedział, że może ale gdy Rada nie wyrazi zgody na 

sprzedaż to będzie to tylko zmarnowanie pieniędzy. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad powiedział, że istnieje ryzyko, że ziemia może być zbyta 

poniżej jej wartości, w zależności od tego jak zostanie wyceniona czy jako rolna czy pod 

działalność gospodarczą. 

 

Danuta Bednarz, radna zwróciła uwagę, że w poprzedniej kadencji na tych działkach miała 

powstać stacja przeładunkowa. Mieszkańcy Niemicy protestowali stąd wątpliwości. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił, że miało tam powstać składowisko odpadów 

nieprzerabialnych ale i tak na to musiałaby być zgoda Rady. Zakupem tej działki zainteresowany 

jest dotychczasowy dzierżawca i chce ją kupić na cele rolnicze. 

 

Danuta Bednarz, radna przytoczyła zapis z uzasadnienia do projektu uchwały i zapytała czy jeżeli 

ktoś zakupi tę działkę to Rada będzie musiała wyrazić zgodę dodatkowy? Czy będzie musiała 

zająć stanowisko? 

 

Zbigniew Olech, radca prawny odpowiedział, że na zmianę przeznaczenia nie będzie musiała 

wydawać jeżeli jest plan. Jeżeli działka jest objęta planem i przewiduje możliwość powstania 

stacji przeładunkowej to już nie trzeba nic zmieniać a jeżeli jest tylko studium to nie stanowi to 

aktu prawa miejscowego i jeszcze trzeba będzie uchwalić plan. Ta uchwała nie może 

spowodować, że Rada wyraża zgodę ale nie pozwala żeby powstała tam stacja przeładunkowa. 

Ta uchwała nie wpływa na to co jest w planie. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/57/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w obrębie Niemica; 8 głosami „za”, 2 

głosami „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/57/2015 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Golczewo na lata 2015-2017”. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że do zadań własnych gminy należy opracowanie i 

realizacja 3-letnich gminnych programów wspierania rodziny. Wniósł autopoprawki na piśmie, 

które zostały przekazane radnym. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/58/2015 
w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Golczewo na lata 

2015-2017”; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/58/2015 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie odłączenia miejscowości Gadom od Sołectwa Kretlewo. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że społeczeństwo miejscowości Gadom wyraziło 

wolę odłączenia się od sołectwa Kretlewo. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/59/2015 
w sprawie odłączenia miejscowości Gadom od Sołectwa Kretlewo; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/59/2015 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Sołectwa Gadom. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że Zebranie Wiejskie Sołectwa Kretlewo 

pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie utworzenia Sołectwa Gadom. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/60/2015 
w sprawie utworzenia Sołectwa Gadom; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/60/2015 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwu Gadom  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że na początku sierpnia zostaną zarządzone wybory 

sołtysa Sołectwa Gadom. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/61/2015 
w sprawie nadania Statutu Sołectwu Gadom; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/61/2015 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że obecny stan prawny nie obejmuje terminu i 

częstotliwości opłaty ryczałtowej za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe, lub inne nieruchomości 

wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe i należy to uzupełnić.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/62/2015 
w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/62/2015 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie określenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe, lub inne 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, nowelizacja ustawy z dnia 13 września 1996 r. o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach wskazała, że w przypadku nieruchomości, na 

których znajdują się domki letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku, rada gminy uchwala 

ryczałtową stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Opłata ryczałtowa ma dotyczyć roku pomimo jej faktycznego wykorzystania jedynie przez część 

roku. Zaproponował stawki 112 zł od odpadów segregowanych i 152 zł od odpadów 

zmieszanych. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/63/2015 
w sprawie określenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe, lub inne nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 10 głosami „za” przy 3 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/63/2015 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wniósł autopoprawkę do projektu uchwały przez dodanie § 3 w 

brzmieniu: § 3. 1. Określa się warunki i tryb składania deklaracji, o których mowa w uchwale, 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 2. Warunkiem złożenia deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej jest jej podpisanie bezpiecznym podpisem elektronicznym 

weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu w rozumieniu przepisów 

ustawy z dnia 18 września 2001 r. o podpisie elektronicznym (Dz. U. z 2013 r. poz. 262), albo 

podpisem potwierdzonym profilem zaufanym elektronicznej Platformy Usług Administracji 

Publicznej w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności 

podmiotów realizujących zadania publiczne (Dz. U. z 2014 r., poz. 1114). 3. Wypełniony 

formularz deklaracji należy przesłać z wykorzystaniem elektronicznej Platformy Usług 

Administracji Publicznej, zwanej dalej ePUAP i opatrzyć bezpiecznym podpisem 

elektronicznym weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu w 

rozumieniu przepisów o podpisie elektronicznym, lub podpisem potwierdzonym profilem 

zaufanym ePUAP. 4. Układ informacji i powiązań złożonej deklaracji określa załącznik nr 1 do 

niniejszej uchwały. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/64/2015 
w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 13 

głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/64/2015 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 15:05,  

o godz. 15:20 wznowiono obrady 

 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Golczewo za 2014 r. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy, poinformowała, że zgodnie z przepisem art. 270 ust. 4 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Rada Miejska w Golczewie jako organ 

stanowiący rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu w terminie do dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie uchwałą nr XCIII.160.2015 z dnia 20 kwietnia 

2015 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Golczewa z wykonania 

budżetu za 2014 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

ww. sprawozdanie 28 kwietnia 2015 r. zostało przekazane Radzie Miejskiej w Golczewie i 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie sprawozdanie finansowe Gminy Golczewo, 

które obejmuje bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, bilans jednostki 

budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, rachunek zysków i strat jednostki oraz 

zestawienie zmian na funduszu jednostki. Wniosła o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/65/2015 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Golczewo za 2014 r.; 12 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/65/2015 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

 

Ad. 18. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa za 

2014 r. 

 

1) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Golczewo za 2014 r. 

 

Danuta Bednarz przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła wniosek Komisji. 

 

Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Golczewo za 2014 r. stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca sprawozdania  

z wykonania budżetu 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca sprawozdania  

z wykonania budżetu stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

3) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

 

Teresa Waszczenko, wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Golczewie przedstawiła treść 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotyczącą wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca wniosku Komisji 

Rewizyjnej stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

 

4) stanowisko Burmistrza, 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz powiedział, że poprzedni rok był rokiem bardzo trudnym. 

Podsumował pracę w roku ubiegłym jak i w okresie ostatniej kadencji. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5) dyskusja. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad, zapytał jaka jest ściągalność podatków od podmiotów 

które działają na terenie gminy?  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że z wiatraków jako nowej inwestycji nie ma 

podatków bo jeszcze nie ruszyły. Jest założenie, że w tym roku ruszą i będzie 100 + 200 tys. zł 

dla Kłębów. Od firmy Madama 3 tys. zł i zwrócił uwagę, że współpraca z tą firmą nie jest taka 

jakby sobie życzył. Liczba osób z terenu gminy Golczewo stanęła na jednym poziomie. 

Stwierdził, że należałoby wyjaśnić co jest tego przyczyną. Firma obiecała, że będzie miała swoją 

siedzibę w Golczewie, będzie tu płaciła CIT 8 i będzie się aktywnie włączała w organizację 

imprez kulturalnych, sportowych. Co do ściągalności podatków to ogólnie firmy płacą podatki. 

Gmina robi co może. Nie ma nowych instytucji które nie płacą. Generalnie wszyscy płacą ale 

jest kilka podmiotów fizycznych i prawnych, które zalegają od jakiegoś czasu. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad zwrócił uwagę na dochody majątkowe. Zapytał na jakim 

etapie planowania dochody majątkowe są największym problemem? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że koniec ze sprzedażą ziemi ot tak sobie. Najpierw 

będzie zbrojenie terenu, później przygotowanie do sprzedaży. Największy potencjał jest w 

Wysokiej Kamieńskiej gdzie działki są uzbrojone i są też tam tereny, które chciałby uzbroić, 

m.in. stare boisko. Jest kilku inwestorów, którzy są zainteresowani gminą.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/66/2015 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa za 2014 r..; 11 głosami „za”, 1 głosie 

„przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/66/2015 stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad złożył gratulacje na ręce burmistrza. 

 

Ad. 19. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 
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Barbara Deszyńska, skarbnik gminy, poinformowała, że uchwała została szczegółowo omówiona 

na posiedzeniu wspólnym Komisji.  

 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr VII/67/2015 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r.; 12 głosami „za” przy 1 

głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr VII/67/2015 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

 

Ad. 20 Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, poinformował, że sprawozdanie z działalności między sesjami 

zostało złożone w formie pisemnej. Nawiązał do festynu Dni Golczewa i podziękował Lechowi 

Ferdynusowi, zastępcy burmistrza, Dorocie Opile-Skubisz, inspektorowi Urzędu Miejskiego w 

Golczewie oraz Dariuszowi Niemczyckiemu, podinspektorowi Urzędu Miejskiego w Golczewie 

za pomoc w organizacji festynu. Poinformował również, że sponsorzy pokryli koszt 

zorganizowania festynu. Poprosił o ewentualne pytania. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, odpowiedział na pytania dotyczące spotkań. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami, 13 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 
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Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 37 do 

protokołu. 

 

Ad. 21 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonywanych 

czynności między sesjami Rady 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wykonywał rutynowe czynności związane z pełnioną 

funkcją. Powiedział, że wziął udział w kilku spotkaniach z burmistrzem dotyczących  inwestycji 

i problemów związanych z gminą oraz przygotowaniami do kolejnej imprezy czyli triathlonu. 

Przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do Biura Rady i poinformował, że z treścią pism 

można zapoznać się w Biurze. 

 

Ad. 22 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział na interpelacje radnego. Poinformował, że są to 

zanieczyszczenia, które nazbierały się przez lata. Osoby pogłębiające rzekę Niemica bali się 

wejść w ten teren. Powiedział, że zwróci się do odpowiedniej instytucji o objaśnienie lub 

znalezienie możliwości żeby sytuacja z zrzutami się nie powtarzała. Mieszkańcy Samlina ten 

bałagan robią. Odnośnie drugiej interpelacji to samo oszacowanie jest kolosalnym 

wyzwaniem. Kwotę można podać ale nie ścieżki które trzeba zrobić. To nie jest tylko 

kanaliza i woda ale też wykonanie śluz. Żeby podłączyć Sosnowice trzeba wymienić całą 

rurę na ulicy Zwycięstwa aż do zakładu IKO, oprócz tego zrobić większy przekrój. Jest to 

bardzo duży wydatek. Uważa, że bez spółki celowej gmina nie jest w stanie wykonać tę 

inwestycję ze względu na wskaźniki które trzeba przestrzegać.  

Burmistrz odpowiedział na pytania zadane wcześniej na komisjach. 

Odnośnie zjazdu koło pana Pachy to zostanie wykonany w lipcu. 

Ze strony Andaluzji, pana Knolla i pana Owczarka nie ma żadnych sprzeciwów co do boiska 

w Kłębach. 

Odnośnie ziemi na plac zabaw to nie nadaje się do tego. Pan Kniaź w ramach współpracy 

dostarczy inną ziemię z Wysokiej Kamieńskiej. 

Klub Seniora już funkcjonuje. Zakupiono stoły, krzesła, szafki.  

Na Dom Strażaka z Leadera środki na zakończenie remontu. 

Odnośnie drogi wiejskiej o którą pytał pan Kłysewicz to zostało zlecone pracownikowi 

oszacowanie kosztów. 

W sprawie drogi do pana Sadłochy to gruz z Kretlewa do tego się nie nadaje. 

Odnośnie placu zabaw w Gadomiu, poinformował, że wszystkie place zabaw zrobione przez 

gminę maja atesty a te zrobione przez sołtysów nie maja atestu. 

Zbiorniki trzeba samemu wykaszać. Trzeba się zastanowić co dalej z nimi, jak je 

zabezpieczyć. 

Termin zebrania wiejskiego w Gadomiu zaplanowany jest na sierpień. 

Park zostanie wykoszony jeszcze w lipcu. 

Odnośnie przedszkola, nie ma jeszcze informacji. 

OSP w Upadłych zostanie zrobione. 

Droga do Gryfic nie będzie robiona, ponieważ Starostwo nie ma pieniędzy. 

Po interwencji u pana Panka poszło pismo. Ma być podstawiony kontener i śmieci maja być 

uprzątnięte. Jeśli tego nie zrobi i będzie zagrażało to bezpieczeństwu zostanie powiadomiony 

inspektor nadzoru budowlanego.  

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad odniósł się do interpelacji dot. awarii sieci. Zwrócił 

uwagę, że 5-6 godzinny brak wody na terenie szkoły jest zagrożeniem epidemiologicznym.  
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Andrzej Danieluk, burmistrz, odpowiedział, że sprawa kanalizacji jest wpisana do inwestycji, 

które trzeba wykonać. Aktualnie ZUP pracuje nad poprawieniem sytuacji w razie awarii. Na ten 

rok ma zaplanowane mnóstwo inwestycji. Po konsultacjach z panem Stępniem i Maślakiem 

przedstawi ewentualne sposoby rozwiązania tego problemu. 

 

Ad. 23 Zapytania, oświadczenia i komunikaty 

 

Ryszard Liszka, radny zwrócił uwagę, że 29 czerwca o godz. 20:30 między Gadomiem a 

Kretlewem świeciło się 25 lamp. Zapytał kto za to zapłaci? Zapytał również czy w okresie letnim 

będzie kursował jakiś autobus z Golczewa do Wysokiej Kamieńskiej? 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad, zapytał w imieniu mieszkańca Wysokiej Kamieńskiej 

na jakim etapie jest ewentualna gazyfikacja Wysokiej? W imieniu sołtys Samlina zapytał, kiedy 

zostanie uregulowane przekształcenie własności placu zabaw?  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, odpowiedział, że po zmianie systemu nad lampami w imieniu 

Eneos czuwa pan Brzostek. Informacje w sprawie lamp zgłasza się do Zakładu Usług 

Publicznych a Zakład informuje pana Brzostka. Odnośnie autobusu to 1 czerwca odbędzie się 

spotkanie z szefostwem PKS, ponieważ zmieniają się zasady kursowania autobusów. 

Wielokrotne próby wprowadzenia na tej trasie innego przewodnika skończyły się niczym 

ponieważ nie było chętnych. Ludzie chcieliby jeździć ale żeby nie płacić za przejazd. Temat 

gazyfikacji Wysokiej Kamieńskiej stanął w miejscu ponieważ nie ma chętnych. Nie ma rachunku 

ekonomicznego dla firmy zajmującej się sprzedażą gazu. Zostanie zaproponowany mieszkańcom 

Wysokiej inny system. Najpierw musi być zgoda mieszkańców a później będą rozmowy. 

Odnośnie własności nieruchomości w Samlinie, to Agencja Nieruchomości Rolnych czeka 

zmianę w studium. Zmiany te, po walce z konserwatorem zabytków zostały naniesione. 

Następnie zostanie to wyłożone do publicznej wiadomości. Będzie czas na wniesienie 

ewentualnych uwag do studium. Wysłane zostanie ponowne pismo do Agencji. 

 

Waldemar Pakuła, radny w imieniu mieszkańców ul. Papieża Jana Pawła II podziękował za 

zrealizowanie wniosków obywatelskich. 

 

Danuta Bednarz, radna nawiązała do problemu dojazdu do Wysokiej Kamieńskiej. Stwierdziła, 

że mieszkańcy nie jeżdżą bo nie ma czym wracać. Poprosiła o przekazanie tej informacji podczas 

spotkania z przedstawicielami PKS. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący obrad zwrócił uwagę, że może wystarczyłoby żeby ten kurs do 

Wysokiej był raz lub dwa razy w tygodniu na początek żeby stwierdzić jakie jest 

zapotrzebowanie. 

 

 

Ad. 24 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął VII sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
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Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

  


